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5-2-19 

 

Geacht College, 

 

De PvdA-fractie stelt u hierbij vragen naar aanleiding van het artikel Nieuwbouw Bravis ziekenhuis: Bergen 

op Zoom wil alsnog gezamenlijk onderzoek naar locatie bij Heerle (BN/de Stem 1-2-19). In dit artikel wordt 

belicht dat de gemeenten Roosendaal en Bergen op Zoom beiden dingen naar de vestiging van het nieuwe 

samengevoegde Bravis ziekenhuis.  

De PvdA-fractie is van mening dat de inwoners van West-Brabant niet zijn gebaat bij een biedingsstrijd 

tussen de twee gemeenten om de vestigingsplaats van het nieuwe ziekenhuis. Voor de PvdA is de 

beschikbaarheid van goede zorg voor héél West-Brabant belangrijker dan waar het nieuwe ziekenhuis komt 

te staan. Elke inwoner van West-Brabant moet zeker kunnen zijn van goede zorg binnen zo’n kort mogelijke 

afstand. Aanrijtijden voor ambulances en spoedeisende hulp en bereikbaarheid van het de nieuwe 

ziekenhuislocatie (ook met het openbaar vervoer) zijn essentieel. De PvdA Brabant ziet de ontwikkeling van 

een nieuw ziekenhuis niet als een vastgoedontwikkeling, maar als een zorgvraag.  

Daarom wil de PvdA-fractie voorkomen dat de gemeenten Roosendaal en Bergen op Zoom zich laten 

meeslepen in een (kostbare) biedingsstrijd, waarbij tegen elkaar wordt opgeboden als het gaat om de 

voorwaarden van de vestiging van het ziekenhuis en er uiteindelijk niet de beste vestigingsplaats wordt 

gekozen vanuit het oogpunt van goede zorg. 

Daarom hebben we de volgende vragen aan uw college: 

1. Bent u het met ons eens dat het nieuwe Bravis Ziekenhuis op de beste locatie vanuit het oogpunt 

van zorgverlening dient te worden gebouwd? 

2. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat de aanrijtijden in heel West-Brabant voor 

spoedeisende hulp en ambulances dienen te worden gewaarborgd? 

3. Heeft de provincie een rol als het gaat om het borgen van de afstand tot ziekenhuiszorg (bv. eerste 

hulp en aanrijtijden ambulances) in West-Brabant? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe geeft u hier 

invulling aan? 

4. Bent u betrokken geweest bij de toetsing van de vier mogelijke vestigingslocaties? Zo ja, zijn deze 

locaties ruimtelijk gezien geschikt als vestigingslocatie?  

5. Klopt het dat ook voor maatschappelijke voorzieningen als deze, de Ladder voor duurzame 

verstedelijking van toepassing is? 

6. Heeft u verdere betrokkenheid bij de uiteindelijke keuze voor de vestigingsplaats van het Bravis 

Ziekenhuis? 

Met hartelijke groet, 

Stijn Smeulders 


	De PvdA-fractie stelt u hierbij vragen naar aanleiding van het artikel Nieuwbouw Bravis ziekenhuis: Bergen op Zoom wil alsnog gezamenlijk onderzoek naar locatie bij Heerle (BN/de Stem 1-2-19). In dit artikel wordt belicht dat de gemeenten Roosendaal e...

